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PROTOKÓŁ  Nr XXVIII/2017 

z przebiegu XXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 

z dnia 30 marca 2017 roku 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego 

Burmistrza Zbąszynka, Pana Jana Makarewicza Sekretarza Gminy, Panią Anetę Nawracała 

Skarbnik Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników referatów Urzędu 

Miejskiego w Zbąszynku, dyrektorów szkół, przedstawicieli mediów oraz pozostałych 

przybyłych gości i otworzył obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1300. 

Jednocześnie stwierdził, że na sali obecnych jest 12 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego 

protokołu/.  

 

Nieobecny: 

Grzegorz Bielecki 

Andrzej Budych 

Jacek Woźny 

 

Do pkt. 2. 

Wybór Sekretarza obrad 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 

kandydaturę radnego Henryka Budycha (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie: 

- za pełnieniem przez radnego Henryka Budycha funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej 

sesji Rady - głosowało 12 radnych. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Sekretarzem obrad 

dzisiejszej sesji Rady został radny Henryk Budych. 

 

Do pkt.3. 

 

Na salę obrad przybył radny Grzegorz Bielecki. 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 13 radnych. 

 

 

Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił planowany porządek obrad: 

1.  Otwarcie sesji 

2.  Wybór Sekretarza obrad 

3.  Przyjęcie porządku obrad 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
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6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

7.  Interpelacje i zapytania 

8.  Analiza zobowiązań oraz należności finansowych na dzień 31.12.2016 roku 

     – gminy i jednostek organizacyjnych  

9.  Analiza Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Zbąszynek oraz 

     Lokalnych Programów Pomocy Społecznej 

10. Funkcjonowanie OPS w Zbąszynku: 

      a. informacja z planu zadań do realizacji w 2017 roku 

11. Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

     Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2016 rok 

12. Podjęcie uchwał: 

 a) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  

     Gminy Zbąszynek  na lata 2017 – 2029 (projekt nr 1) 

 b) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2017 rok (projekt nr 2) 

 c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu na wypłatę 

     odszkodowania za prawo własności nieruchomości nabytej w celu rozbudowy drogi 

     wojewódzkiej nr 302 w miejscowości Chlastawa (projekt nr 3) 

d) w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju  

     szkolnego (projekt nr 4) 

e) w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Technicznych im. Jana Pawła II w Zbąszynku i  

    utworzenia Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Zbąszynku (projekt nr 5)  

 f) w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych szkół podstawowych, dla których 

    organem prowadzącym jest Gmina Zbąszynek (projekt nr 6) 

g)  w sprawie określenia zasad obrotu nieruchomościami Gminy Zbąszynek (projekt nr 7) 

h)  w sprawie określenia warunków udzielania oraz wysokości stawek procentowych bonifikat  

     przy sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Zbąszynek  

    (projekt nr 8) 

 i) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Świebodzińskiemu w formie  

     dotacji celowej w 2017 r. (projekt nr 9) 

j) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  

   umów dzierżawy i najmu nieruchomości gminnych (projekt nr 10) 

k) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  

    bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zbąszynek w 2017 roku (projekt nr 11) 

l) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego  planu zagospodarowania  

   przestrzennego dla terenu położonego w obrębie miasta Zbąszynek w rejonie ulic: 

   Ogrodowa, Zachodnia i Henryka Sienkiewicza (projekt nr 12) 

ł) w sprawie przekazania skargi z dnia 10.03.2017 r. na działalność Rady Miejskiej w  

   Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 13) 

 m) w sprawie przekazania skargi z dnia 10.03.2017 r. na działalność Rady Miejskiej w  

      Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 14) 

n) w sprawie sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa samorządowego w Polsce 

(projekt nr 15) 

13.  Odpowiedzi na interpelacje  

14.  Oświadczenia i wolne wnioski 

15.  Zakończenie obrad 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 
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Do pkt. 4 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur poinformował radnych, że protokół przez czas trwania 

sesji będzie wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.14 porządku 

obrad. 

 

 

Do pkt. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 6 

 

Na salę obrad przybył Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Budych i radny Jacek 

Woźny. 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 15 radnych. 

 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski przedstawił informację z działalności w okresie 

międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 

dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 

międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 23 lutego 2017 r.   

do 29 marca 2017 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

Do pkt. 7 

Interpelacje i zapytania 

 

Pan Marek Pych odniósł się do zorganizowanej na terenie Gminy zbiórki odpadów 

wielkogabarytowych. Radny poinformował, że zgłosili się do niego mieszkańcy Bolenia, 

którzy wystawili odpady, a nie zostały one odebrane przez firmę sprzątającą. 

Ponadto Pan Marek Pych oznajmił, że z relacji mieszkańców Dąbrówki Wlkp. wynika, że do 

sortowni śmieci na nowo dostarczane są odpady komunalne, co wiąże się z uciążliwym 

smrodem. Radny zwrócił uwagę na obawy mieszkańców przed ponowieniem się problemu  

z lat ubiegłych.  
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Pan Łukasz Szymański skierował zapytanie dotyczące możliwości wyrównania drogi na ul. 

Okrężnej w Kosieczynie. Radny zauważył, że przejazd pod pierwszym wiaduktem jest 

praktycznie niemożliwy. Ponadto radny zwrócił uwagę na nierówną nawierzchnię przy 

skrzyżowaniu z ulicą Główną w Kosieczynie do posesji nr 4. 

Kontynuując wypowiedź Pan Łukasz Szymański poprosił o skonsultowanie z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich kwestii oznakowania poziomego drogi 302 w Kosieczynie. Radny zauważył, 

że po zmianie nawierzchni i odnowieniu oznakowania poziomego na odcinku drogi wjazdu 

do wsi od strony Chlastawy do kościoła nałożono linię podwójną ciągłą. Pan Łukasz 

Szymański oznajmił, że takie oznakowanie zgodnie z przepisami prawa o ruchu drogowym 

eliminuje możliwość zatrzymania się i postoju pojazdów w rejonie posesji mieszkańców. 

Radny chciałby wiedzieć co było powodem wprowadzenia zmiany, skoro od połowy wsi  

i dalej naniesiono linię przerywaną, która umożliwia swobodne omijanie pojazdów 

zatrzymujących się przy posesjach. Zdaniem Pana Łukasza Szymańskiego wprowadzone 

rozwiązanie jest nieuzasadnione ponieważ ww. odcinek nie stwarza zagrożenia przy 

omijaniu zaparkowanych pojazdów. 

 

Do pkt. 8 

 

Analiza zobowiązań oraz należności finansowych na dzień 31.12.2016 r. – gminy  

     i  jednostek organizacyjnych  

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że ww. temat został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu Komisji Gospodarki i Budżetu w dniu 22 marca 2017 r.  

 

Następnie Skarbnik Gminy Aneta Nawracała w ramach podsumowania zapoznała radnych 

z najważniejszymi informacjami w zakresie należności Gminy w okresie objętym 

sprawozdawczością.  

(Zestawienie należności Gminy ogółem na dzień 31.12.2016 r., zestawienie należności UM 

Zbąszynek ogółem na dzień 31.12.2016 r., zestawienie zobowiązań Gminy ogółem na dzień 

31.12.2016 r. oraz zadłużenie z tyt. kredytów i pożyczek długoterminowych wg stanu na 

dzień 31.12.2016 r. stanowią załączniki nr 6-9 do niniejszego protokołu). 

 

Rada Miejska  w obecności 13 radnych jednogłośnie przyjęła przedstawioną 

informację. 

(Radni Marek Pych i Łukasz Szymański chwilowo opuścili salę) 

 

Do pkt. 9 i 10 

  

 Analiza Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie 

Zbąszynek oraz Lokalnych Programów Pomocy Społecznej 

 

 Funkcjonowanie OPS w Zbąszynku: 

        a/ informacja z planu zadań do realizacji w 2016 roku 
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Przewodniczący Rady przypomniał, iż ww. tematy były przedmiotem posiedzenia Komisji 

Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej jak również Komisji Gospodarki i Budżetu w dniach 

21-22 marca 2017 r. 

 

Pan Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do ww. tematów. 

Pytań nie zgłoszono. 

/Informacja dotycząca: realizacji strategii rozwiązywania problemów społecznych, gminnych 

programów pomocowych oraz merytorycznej działalności OPS stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu/. 

 

 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację. 

 

Do pkt. 11 

 

Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania  

Narkomanii za 2016 rok  

 

Podobnie jak we wcześniejszych przypadkach Przewodniczący Rady przypomniał, iż ww. 

temat został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Stałych Rady, przedstawił 

przy tym ich stanowiska. 

Następnie Pan Jan Mazur zapytał radnych czy mają oni dodatkowe pytania do ww. 

tematów. 

Pytań nie zgłoszono. 

/Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2016 rok oraz Raport Burmistrza Zbąszynka z realizacji Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2016 rok stanowią załączniki nr 11 i 12 do 

niniejszego protokołu/. 

 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację. 

 

Do pkt. 12 

 

 

               Podjęcie uchwał 

a. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek  na lata 2017 – 2029 

(projekt nr 1). Pani Aneta Nawracała zwróciła uwagę na zmiany wprowadzone od czasu 

komisji. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo z projektem 

uchwały na posiedzeniach Komisji Stałych, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały. 
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Radny Marek Pych wyraził nadzieję, że budowa hali sportowej i modernizacja oczyszczalni 

nie zmienią planowanych inwestycji drogowych na terenach wiejskich. 

Wobec braku innych stwierdzeń oraz pytań Pan Jan Mazur po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII/22/2017  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zbąszynek  na lata 2017 – 2029. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXVIII/22/2017 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek  na lata 2017 – 2029 została podjęta 

jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 

 

 b) 

 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian  

w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2017 rok (projekt nr 2). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się  

z projektem uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy 

są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził 

głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII/23/2017  

w sprawie zmian  w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2017 rok. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXVIII/23/2017 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2017 

rok została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 

 

c. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu na wypłatę odszkodowania za 

prawo własności nieruchomości nabytej w celu rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 302  

w miejscowości Chlastawa (projekt nr 3). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo  

z projektem uchwały na posiedzeniach Komisji Stałych, przedstawił stanowiska Komisji, 

zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym 

zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII/24/2017  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu na wypłatę 

odszkodowania za prawo własności nieruchomości nabytej w celu rozbudowy drogi 

wojewódzkiej nr 302 w miejscowości Chlastawa. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXVIII/24/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu 

na wypłatę odszkodowania za prawo własności nieruchomości nabytej  

w celu rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 302 w miejscowości Chlastawa została 

podjęta jednogłośnie.  
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/Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 

 

d. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego  

(projekt nr 4). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje, zapoznały się z projektem 

uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Pan Marek Pych zauważył, że kontrolując szkołę w Kosieczynie w ramach planu pracy 

Komisji Rewizyjnej padło stwierdzenie (wniosek) by Nowy Gościniec wpisać do obwodu tej 

szkoły. Radny przeprosił, iż nie wniósł tej kwestii podczas wspólnego posiedzenia Komisji 

Stałych Rady, zapytał przy tym o możliwość wprowadzenia tej zmiany na sesji. 

Burmistrz Zbąszynka poinformował, że nie ma takiej możliwości, ponieważ projekt uchwały  

w przedłożonej wersji był konsultowany z Kuratorium oraz związkami zawodowymi. 

 

Wobec braku innych pytań Pan Jan Mazur zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII/25/2017  

w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXVIII/25/2017 w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego została podjęta jednogłośnie.     

/Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 

 

e. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  

rozwiązania Zespołu Szkół Technicznych im. Jana Pawła II w Zbąszynku i utworzenia 

Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Zbąszynku (projekt nr 5). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje, zapoznały się z projektem 

uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, 

Radny Wojciech Półtorak zapytał czy w związku z projektowaną zmianą nowym Centrum 

będzie zarządzał jeden dyrektor? Czy będą powołani też inni? 

Pan Wiesław Czyczerski poinformował, że struktura organizacyjna szkoły  nie ulegnie 

zmianie. Zmieni się jedynie nazwa placówki. 

Wobec braku innych pytań Pan Jan Mazur zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII/26/2017  

w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Technicznych im. Jana Pawła II w Zbąszynku  

i utworzenia Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Zbąszynku. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXVIII/26/2017 w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Technicznych im. Jana Pawła 

II w Zbąszynku i utworzenia Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego  

w Zbąszynku została podjęta jednogłośnie.     
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/Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/. 

 

f. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

określenia kryteriów rekrutacji do publicznych szkół podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Zbąszynek (projekt nr 6). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem 

uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII/27/2017  

w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych szkół podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Zbąszynek. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXVIII/27/2017 w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych szkół 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Zbąszynek została 

podjęta jednogłośnie.     

/Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/. 

 

Radny Grzegorz Bielecki opuścił obrady sesji. 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 14 sesji. 

 

g. 

 

Przewodniczący Rady poinformował o nieznacznych różnicach w projektach uchwał, które 

naniesiono celem wprowadzenia poprawności stylistycznej tekstu przy jednoczesnym 

uwzględnieniu zasad techniki prawodawczej. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

określenia zasad obrotu nieruchomościami Gminy Zbąszynek (projekt nr 7). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje, zapoznały się z projektem 

uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII/28/2017  

w sprawie określenia zasad obrotu nieruchomościami Gminy Zbąszynek.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXVIII/28/2017 w sprawie określenia zasad obrotu nieruchomościami Gminy 

Zbąszynek została podjęta jednogłośnie.     

/Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/. 

 

h. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  

określenia warunków udzielania oraz wysokości stawek procentowych bonifikat  

 przy sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Zbąszynek (projekt nr 8). 
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Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje, zapoznały się z projektem 

uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII/29/2017 

w sprawie określenia warunków udzielania oraz wysokości stawek procentowych bonifikat  

 przy sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Zbąszynek. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXVIII/29/2017 w sprawie określenia warunków udzielania oraz wysokości stawek 

procentowych bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność 

Gminy Zbąszynek została podjęta jednogłośnie.     

/Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/. 

 

i. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Świebodzińskiemu w formie dotacji celowej  

w 2017 r. (projekt nr 9). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje, zapoznały się z projektem 

uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII/30/2017  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Świebodzińskiemu w formie dotacji 

celowej w 2017 r.   

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXVIII/30/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Świebodzińskiemu w formie dotacji celowej w 2017 r. została podjęta jednogłośnie.     

/Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/. 

 

j. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów 

dzierżawy i najmu nieruchomości gminnych (projekt nr 10). 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 

swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały. 

Radny Marek Pych zapytał czy jeśli wejdzie w życie uchwała w sprawie określenia zasad 

obrotu nieruchomościami Gminy Zbąszynek to zgodnie z zapisem rozdziału 5 § 8 ust. 1 pkt. 

1 projekty uchwał tego typu nie będą podejmowane? 

Burmistrz Zbąszynka oznajmił, że nie będzie wtedy potrzeby podejmowania przedłożonego 

projektu uchwały. 

Wobec braku innych pytań Pan Jan Mazur zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII/31/2017 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umów dzierżawy i najmu nieruchomości gminnych. 
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 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXVIII/31/2017 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy i najmu nieruchomości gminnych 

została podjęta jednogłośnie.     

/Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/. 

 

k. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Zbąszynek w 2017 roku (projekt nr 11). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje, zapoznały się z projektem 

uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII/32/2017  

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zbąszynek w 2017 roku. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXVIII/32/2017 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zbąszynek w 2017 roku 

została podjęta jednogłośnie.     

/Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/. 

 

l. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  

przystąpienia do sporządzenia miejscowego  planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu położonego w obrębie miasta Zbąszynek w rejonie ulic: Ogrodowa, Zachodnia 

i Henryka Sienkiewicza (projekt nr 12). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje, zapoznały się z projektem 

uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII/33/2017  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego  planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie miasta Zbąszynek w rejonie ulic: 

Ogrodowa, Zachodnia i Henryka Sienkiewicza. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXVIII/33/2017 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego  planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie miasta 

Zbąszynek w rejonie ulic: Ogrodowa, Zachodnia i Henryka Sienkiewicza została 

podjęta jednogłośnie.     

/Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/. 
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ł. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  

przekazania skargi z dnia 10.03.2017 r. na działalność Rady Miejskiej w  Zbąszynku 

organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 13).  

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje, zapoznały się z projektem 

uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII/34/2017  

w sprawie przekazania skargi z dnia 10.03.2017 r. na działalność Rady Miejskiej  

w  Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXVIII/34/2017 w sprawie przekazania skargi z dnia 10.03.2017 r. na działalność 

Rady Miejskiej w  Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania została podjęta 

jednogłośnie.     

/Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/. 

 

m. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  

przekazania skargi z dnia 10.03.2017 r. na działalność Rady Miejskiej w  Zbąszynku 

organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 14).  

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje, zapoznały się z projektem 

uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII/35/2017  

w sprawie przekazania skargi z dnia 10.03.2017 r. na działalność Rady Miejskiej  

w  Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXVIII/35/2017 w sprawie przekazania skargi z dnia 10.03.2017 r. na działalność 

Rady Miejskiej w  Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania została podjęta 

jednogłośnie.     

/Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/. 

 

n. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  

sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa samorządowego w Polsce (projekt nr 15). 

Przewodniczący Rady poinformował, że 13 marca br. w Gorzowie Wlkp. odbyło się 

posiedzenie Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego, które wypracowało stanowisko  

w sprawie proponowanych zmian w Kodeksie Wyborczym poprzez ograniczenie możliwości 

kandydowania w wyborach do organów wykonawczych gmin. Pan Jan Mazur oznajmił, że 

przedłożony projekt uchwały jest wyrazem niezadowolenia z racji zapowiadanych zmian, 

wobec których nie należy być obojętnym. 
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Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje, zapoznały się z projektem uchwały na 

swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały.  

Radny Marek Pych zapytał czy w dalszej perspektywie będzie podejmowany apel w tej 

samej sprawie? 

Burmistrz Zbąszynka oznajmił, że nie ma takiej potrzeby, ponieważ uchwała zostanie 

rozesłana do szerokiego grona przedstawicieli władz. 

Nie, uchwała i tak zostanie wysłana do szerokiego grona adresatów. 

Podsumowują temat radny Marek Pych stwierdził, że duża polityka nie powinna wkraczać  

w lokalne mechanizmy, które same się regulują. 

Wobec braku innych pytań oraz stwierdzeń Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych, przy 11 głosach „za”  i 3 głosach „wstrzymujących” 

podjęła Uchwałę Nr XXVIII/36/2017 w sprawie sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian 

prawa samorządowego w Polsce. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXVIII/36/2017 w sprawie sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa 

samorządowego w Polsce została podjęta przy 11 głosach „za” i 3 głosach 

„wstrzymujących”.     

/Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 13 

 

 Odpowiedzi na interpelacje 

 

W odpowiedzi na kwestie poruszone przez radnego Marka Pycha, Burmistrz Zbąszynka 

oznajmił, że odpady wielkogabarytowe miały zostać zebrane wg schematu przyjętego 

podczas zwykłych zbiorek odpadów komunalnych. Jeśli odpady nie zostały odebrane to 

mieszkańcy powinni zgłaszać ten fakt Panu Jarosławowi Mikołajczykowi. Pan Wiesław 

Czyczerski podkreślił, że zbiórka cieszyła się dużym zainteresowaniem mieszkańców. 

Niemniej jednak nie wszyscy stosowali się do określonych w komunikatach zasad, 

wystawiając odpady nie mieszczące się w ramach tej zbiórki. 

Kontynuując wypowiedź Burmistrz Zbąszynka oznajmił, że informacje na temat wywozu 

śmieci komunalnych do firmy w Dąbrówce Wlkp. stanowią plotki. Nowa firma nie dysponuje 

bowiem uprawnieniami na gromadzenie tego typu odpadów. Gmina ma kontakt  

z przedstawicielami firmy. Na terenie zakładu ilość zgromadzonych odpadów ulega 

sukcesywnie zmniejszeniu. Pan Wiesław Czyczerski poinformował również o otrzymaniu 

pisemnej informacji Nadzoru Budowlanego w zakresie udostępnienia materiałów w zakresie 

ekspertyz, o które występował radny Marek Pych.  

 

Odnosząc się do zapytań radnego Łukasza Szymańskiego Pan Burmistrz poinformował, że 

gmina jest w trakcie przeglądu dróg gminnych wymagających naprawy nawierzchni. Ulica 

Okrężna będzie remontowana w ramach bieżącego utrzymania dróg. Burmistrz Zbąszynka 

podkreślił, że zgodnie z przepisami wiadukty powinien odwadniać właściciel obiektu/drogi, 

czyli w tym przypadku PKP PLK.   
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Jeśli chodzi o drogę wojewódzką to nadzór nad nią objęty jest gwarancją, a więc wady 

zostaną wskazane komisji oceniającej. Sprawa organizacji ruchu – zostanie poruszona na 

spotkaniu z Zarządcą drogi, które ma się odbyć tuż po świętach. 

 

Do pkt. 14 

 

Oświadczenia i wolne wnioski 

 

W ramach tej części obrad głos zabrał radny Marek Pych, który podziękował Burmistrzowi 

Zbąszynka za wsparcie działań w zakresie realizacji projektu teatralnego „Pipi 

Pończoszanka”, który zaplanowany jest w sierpniu br. w Dąbrówce Wlkp. 

 

Burmistrz Zbąszynka zaprosił na koncert Pani Grażyny Zielińskiej, który odbędzie się  

w kościele parafialnym w dniu 12.04.2017 r. o godz. 17.00. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapoznał radnych z korespondencją, która wpłynęła do 

biura Rady Miejskiej w ostatnim czasie oraz przybliżył terminy kwietniowych spotkań Rady.  

Podsumowując tę część obrad sesji Przewodniczący Rady poinformował o przekazanych 

radnym formularzach oświadczeń majątkowych, które należy złożyć do 30 kwietnia br. Pan 

Jan Mazur zaapelował o prawidłowe wypełnienie ustawowego obowiązku i uwzględnienie 

zeszłorocznych zaleceń Urzędu Skarbowego.  

/Informacja w przedmiotowym zakresie stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/. 

 

Przewodniczący Rady złożył radnym oraz zgromadzonym gościom życzenia z okazji 

nadchodzących Świąt Wielkanocnych. 

 

Na koniec Pan Jan Mazur stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji Rady przez czas 

trwania sesji był wyłożony do wglądu i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego treści. Następnie 

zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

- za przyjęciem protokołu z XXVII zwyczajnej sesji Rady z dnia 23.02.2017 r. głosowano 

- 14 głosów „za”.   

Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XXVII  

zwyczajnej sesji z dnia 23.02.2017 r. został przyjęty jednogłośnie w obecności 14 

radnych. 

Do pkt. 15 

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie  15 05 zamknął  

XXVIII zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Utrata                           Henryk Budych              Jan Mazur 
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Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz  

2. Sekretarz Gminy 

3. Skarbnik Gminy 

4. Przewodniczący Rady 


